
 

 

PROTOKÓŁ  Nr V/2019  

z obrad V Sesji Rady Gminy Augustów w dniu 29 marca 2019 roku. 

 

Obrady Sesji rozpoczęto ok. godz. 1000 w sali widowiskowej Centrum Kultury i 

Bibliotece Gminy Augustów w Żarnowie. 

Obrady V Sesji Rady Gminy Augustów prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Augustów – Zdzisław Chmielewski. 

 

Ad. pkt.1.  

Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady powitał radnych Gminy, sołtysów, władze gminy, mecenasa, 

kierownika GOPS – Tomasza Tomaszewskiego, dyrektora ZOES – Tadeusza 

Wierzbickiego, panią Genowefę Kulbacką – księgową CKiB Gminy Augustów. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych zgodnie z listą 

obecności w obradach uczestniczy 13 radnych, a więc podejmowane uchwały będą 

prawomocne. Na otwarciu obrad byli nieobecni: 

1. Radny Michał Szczepański 

2. Radny Krzysztof  Łaniewski 

W obradach Rady Gminy uczestniczyło ogółem 40 osób. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. /czas rozpoczęcia – 06:07/ 

 

Ad. 2.  

Przyjęcie porządku obrad. 

- czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu – /06:56/ 

Pan Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 

proponowany porządek obrad V sesji Rady Gminy.  

1. Otwarcie obrad Rady Gminy, powitanie radnych, sołtysów, gości zaproszonych. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 01 lutego 

2019 r. do 29 marca 2019 roku. 

4. Przyjęcie sprawozdań: 

a) z działalności Centrum Kultury i Biblioteki Gminy Augustów w Żarnowie   za rok 

2018. 



 

 b) z wykonania planu finansowego Zespołu Obsługi Szkół Gminy Augustów za rok 

2018. 

c) z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2018 

5.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Białobrzegi 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Biernatki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Bór 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Chomontowo 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Czarnucha 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Gabowe Grądy 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Gliniski  

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Grabowo Kolonie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Grabowo 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Jabłońskie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Janówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Jeziorki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Kolnica BSD 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Kolnica 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Komaszówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Mazurki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Mikołajówek 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Pierwsza 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Druga 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Folwark 

  w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Osowy Grąd 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Ponizie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Posielanie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Promiski 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Pruska Mała 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Pruska Wielka 



 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rutki Nowe 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rutki Stare 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rzepiski 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Świderek 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Topiłówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Turówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Uścianki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Pierwsze 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Drugie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Trzecie 

 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

   a) w sprawie Statutu Gminy Augustów. 

  b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Ekonomicznej            

Szkół Gminy Augustów i nadania Statutu. 

c) w sprawie poboru podatków od osób fizycznych, wyznaczenia inkasentów oraz 

zasad wynagradzania za inkaso na terenie sołectw. 

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów. 

e) w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych i sieci publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Augustów. 

f) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Augustów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Augustów. 

g)  w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019r. 

h) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027. 

7.  Sprawy różne. 

8. Oświadczenia radnych i sołtysów. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

10 . Zamknięcie obrad Rady Gminy. 



 

Następnie Przewodniczący Rady zmienił  porządek obrad do punktu 6 zmieniając 

kolejność: 

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plany 

zagospodarowania przestrzennego pn. ,,Specjalna Strefa Ekonomiczna w 

gminie Augustów''. 

j) w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/232/2014 z dnia 5 listopada 2014r. w 

sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Augustów pn. ,,Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania'' na lata 2014-2020. 

W dalszej kolejności głosowano nad zmianą porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13 głosów,  PRZECIW: 0,  WSTRZYMUJĄCYCH: 0,  Wykaz głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Wójt Gminy powitał nowo wybranych sołtysów oraz podziękował tym 

którzy nie zostali wybrani.  

 

Ad. pkt. 3. 

Informacja o międzysesyjnej działalności Wójta Gminy tj. w okresie od 01 

lutego 2019 r. do 29 marca 2019 roku. Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu 

/20:32/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów przedstawił informację o 

międzysesyjnej działalności Wójta Gminy. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu.  

Następnie wójt powiedział, że budynek Urzędu Gminy będzie już oddany do użytku 

i można już powoli się przeprowadzać. Poinformował również gdzie można 

wywozić folię rolniczą oraz sznurki i siatkę. Przyjmowane są nieodpłatnie i jest to 

firma PSZOK. 

Tomasz Basałaj – sołtys wsi Jabłońskie zapytał czy jest szansa na dostarczenie 

kontenerów na folię do rolników. 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy Augustów powiedział, że nie ma takiej 

możliwości, każdy rolnik musi dostarczyć na własny koszt.  

W dalszej części poinformował o tym, że GDDKiA zwróciła się z informacją aby 

nie niszczyć terenów pasów drogowych. Wspomniał również o otwartym w 

Augustowie punkcie informacyjnym odnośnie programu ,,czyste powietrze''.  



 

Została zakończona budowa solarów. Poinformował również, że szkoły z Gminy 

Augustów będą uczestniczyły w strajku. 

Ad. pkt. 4. 

Przyjęcie sprawozdań. 

Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu  /47:17/ 

a) z działalności Centrum Kultury i Biblioteki Gminy Augustów w Żarnowie za 

rok 2018. 

Sprawozdanie przedstawiła pani Genowefa Kulbacka księgowa CKiB Gminy 

Augustów. Powiedziała, że CKiB gminy Augustów i Filie prowadziły w 2018r. różne 

zajęcia. Do takich należą m.in. wystawa twórczości ludowej- palmy, pisanki, 

wystawa twórczości ludowej (Festyn, Dożynki), wystawa fotografii Nasz Ogród to 

nasza piękna wieś oryginalne Płody ;wielkość,  kształt, ocalić od zapomnienia – 

przedmioty użytku międzywojennego – 100 lat niepodległości, wystawa 

bożonarodzeniowa; szopki, ozdoby choinkowe, ozdoby wnętrz, wystawa obrazów p. 

Bożeny Klimaszewskiej. Organizowane były również spotkania, prezentacje, lekcje 

biblioteczne, warsztaty. M. in. były to: Komisje Rady Gminy Augustów, odbiór 

drogi Żarnowo Pierwsze, bezpieczne ferie -KRUS, PiP, szkolenie dla rolników – 

ARiMR, zebranie walne LGD5, sesje Gminy Augustów, Wizytacja Biskupa 

Ełckiego ks. J. Mazura, warsztaty wykonywania palm tradycyjnych. Odbywały się 

również imprezy okolicznościowe takie jak: Dzień Babci i Dziadka, bal 

karnawałowy dla dzieci, Dzień Kobiet i Mężczyzn, cała Polska czyta dzieciom- 

spotkanie z Grażyną Serafin, Gminne Spotkania z kulturą, Dzień Matki, XI Gminny 

Festyn Gminny z Pempuchem, Jubileusz 30lecia pracy artystycznej zespołu Riabina, 

Dożynki Gminne, Święto Jesieni i Dzień sportu, Ocalić od zapomnienia, Wigilia 

wielopokoleniowa i wiele innych. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

Sprawozdanie zostało przyjęte 13 głosami. Imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik do protokołu. 

b) z wykonania planu finansowego Zespołu Obsługi Szkół Gminy Augustów za 

rok 2018. 

Tadeusz Wierzbicki – dyrektor ZOES przedstawił plan wydatków budżetowych 

na 2018 r wynosi 12438053,98 zł.  ( razem z projektami  unijnymi – 

444502,98 )Do końca grudnia 2018 r. dokonano wydatków na kwotę 11681761 

56 zł   t.j. 94 %   planu  

Z ogólnej sumy wydatków budżetowych szkół zostały opłacone roboty 

remontowe  wykonane w szkołach w 2018 r na kwotę  58255,75  zł. 

W roku 2018 r. zakupiono oleju 101 752 l  na kwotę 292459,74 zł. oraz pelletu 21,25 

ton , na kwotę 21686,14 zł.  



 

Plan finansowy ZOES stanowi załącznik do protokołu.  
 

Wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.     
 

c) z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w roku 2018. 
 

Sprawozdanie przedstawił Tomasz Tomaszewski – Kierownik GOPS-u. Powiedział, 

że celem głównym programu jest wspieranie rodzin  w wypełnianiu i przywracaniu 

funkcji opiekuńczo-wychowawczych  w procesie przywracania ich zdolności do 

prawidłowego funkcjonowania w gminie Augustów. 

Cele szczegółowe to: 

Diagnozowanie i analizowanie środowisk rodzinnych; 

Zabezpieczenie podstawowych potrzeb bytowych dziecka i rodziny; 

Zapobieganie powstawaniu sytuacji kryzysowych wymagających interwencji oraz 

rozwiązywanie już istniejących. Program w 2018 roku był finansowany ze środków 

budżetu gminy oraz dotacji celowej budżetu państwa oraz Funduszu Pracy. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte 13 głosami i stanowi załącznik do protokołu. Wykaz 

głosowania stanowi załącznik do protokołu.     

 

Ad. pkt. 5. 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: /01:23:35/ 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Białobrzegi 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Biernatki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Bór 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Chomontowo 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Czarnucha 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Gabowe Grądy 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Gliniski  

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Grabowo Kolonie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Grabowo 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Jabłońskie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Janówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Jeziorki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Kolnica BSD 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Kolnica 



 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Komaszówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Mazurki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Mikołajówek 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Pierwsza 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Druga 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Netta Folwark 

  w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Osowy Grąd 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Ponizie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Posielanie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Promiski 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Pruska Mała 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Pruska Wielka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rutki Nowe 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rutki Stare 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Rzepiski 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Świderek 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Topiłówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Turówka 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Uścianki 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Pierwsze 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Drugie 

 w sprawie uchwalenia Statutu sołectwa wsi Żarnowo Trzecie 

Przewodniczący przedstawił uchwały w sprawie Statutu sołectw. 

Wszystkie uchwały do nr 38 zostały przyjęte 13 głosami, od nr 39-12 głosami, 

ponieważ w trakcie głosowania posiedzenie opuściła radna Danuta Kulbacka. 

Uchwały oraz imienny wykaz głosowania stanowią załącznik do protokołu.     

Ad. pkt. 6. 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: /01:42:20/ 

a) w sprawie Statutu Gminy Augustów. 



 

Zdzisław Chmielewski – Przewodniczący Rady omówił uchwałę w sprawie Statutu 

Gminy Augustów. 

Za przyjęciem uchwały było 12 radnych. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik do protokołu. 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Ekonomicznej            

Szkół Gminy Augustów i nadania Statutu. /01:43:18/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił uchwałę.  

Uchwała została przyjęta 12 głosami i stanowi załącznik do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

c) w sprawie poboru podatków od osób fizycznych, wyznaczenia inkasentów 

oraz zasad wynagradzania za inkaso na terenie sołectw. /01:45:05/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił uchwałę.  

Za przyjęciem uchwały było 11 radnych - nieobecny radny Henryk Karczewski. 

Stanowi załącznik do protokołu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do 

protokołu.  

d) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Augustów. /01:46:24/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił program. 

Za przyjęciem uchwały było 12 radnych. Stanowi załącznik do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

e) w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych i sieci publicznych innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Augustów.  /01:47:59/ 

Uchwałę omówił pan wójt. 

Za przyjęciem uchwały było 12 radnych. Stanowi załącznik do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

f) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Augustów oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Augustów.  /01:51:03/ 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy  omówił uchwałę, która stanowi załącznik do 

protokołu. Powiedział, że obowiązek dowożenia dzieci do szkoły jest w obwodzie, 

jeśli dziecko jest z innego obwodu takiego obowiązku nie ma. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. Imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik do protokołu.   

g) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plany 

zagospodarowania przestrzennego pn. ,,Specjalna Strefa Ekonomiczna w 

gminie Augustów''.  /01:53:24/ 



 

Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy omówił uchwałę. Powiedział, że na poprzedniej 

sesji był uchwalany plan przestrzennego zagospodarowania, który jest opublikowany 

w Dzienniku Urzędowym i jest planem obowiązującym. Jednak wydział nadzoru ma 

uwagi co do tego planu i zapowiedział, że złoży skargę do Sądu Administracyjnego 

i może być ten plan uchylony. W związku z tym trzeba jeszcze raz podjąć uchwałę.  

Uchwała została przyjęta 12 głosami i stanowi załącznik do protokołu. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

h)  w sprawie zmiany budżetu Gminy Augustów na rok 2019r.  /01:59:42/ 

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła zmiany planowanych dochodów 

i wydatków. W dziale 758 – Różne rozliczenia, rozdziale 75801 – Część oświatowa 

subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, zmniejsza się dochody o 

64.909zł z tytułu  subwencji oświatowej na rok 2019. Ostateczna  kwota subwencji 

oświatowej wynosi 6.242.587zł. Zwiększa się planowane dochody o 51.911zł z 

tytułu dotacji na wychowanie przedszkolne (dział 801- Oświata i wychowanie, 

rozdział 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych). 

W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo, rozdziale 01010 -  Infrastruktura 

wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się planowane wydatki o 12.900zł na 

zadanie  „Modernizacja przepompowni ścieków  w Białobrzegach”. W dziale 600 – 

Transport i łączność, rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zwiększa się 

wydatki bieżące o 11.000zł na zakup zamiatarki. W dziale 700- Gospodarka 

mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami kwotę 

15.103zł przeznacza na budowę altany w Prusce Małej. W dziale 754 -  

Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa , rozdziale 75412 – 

Ochotnicze straże pożarne kwotę 7.375zł przeznacza na wykonanie centralnego 

ogrzewania w budynku remizy OSP w Prusce Wielkiej. W dziale 900- Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg 

kwotę 30.400zł przeznacza na przebudowę oświetlenia ulicznego w Jeziorkach. W 

dziale 926 – Kultura fizyczna, rozdziale 92695 – pozostała działalność kwotę 1.000zł 

przeznacza na organizację konkursu na najładniejszy ogród w Gabowych Grądach – 

zmiana funduszu sołeckiego. Wprowadzone zmiany  powodują zwiększenie 

planowanego deficytu budżetu o 78.776zł do kwoty 3.115.091,26zł. 

Uchwała została przyjęta 12 głosami. Stanowi załącznik do protokołu.  Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2027.  

/02:03:30/ 

Małgorzata Zalewska – Skarbnik Gminy omówiła aktualizację danych na rok 2019. 

Po zmianach planowane dochody na rok 2019 wynoszą 29.866.444,93zł 

(zmniejszenie o 20.684,11zł). Dochody bieżące: 26.701.924,93zł -zmniejszenie o 

20.684,11zł i dochody majątkowe 3.164.520zł – bez zmian. Wydatki na rok 2019 



 

zwiększają się o 58.091,89zł i wynoszą 32.981.536,19zł, w tym wydatki bieżące 

25.613.793,19zł (zwiększenie o 3.313,89zł), a wydatki majątkowe -7.367.743zł 

(zwiększenie o 54.778zł).Wynik budżetu w roku 2019 - zwiększenie deficytu o 

78.776zł do kwoty 3.115.091,26zł. Deficyt zostanie pokryty wolnymi środkami w 

wysokości 515.091,26zł oraz przychodami z kredytów i pożyczek w wysokości 

2.600.000 zł (bez zmian). Przychody budżetu zwiększają się o 78.776zł do kwoty 

4.009.685,91zł, w tym przychody z tytułu wolnych środków zwiększają się o 

78.776zł do wysokości 1.409.685,91zł. Przychody z tytułu kredytów pozostają bez 

zmiany i wynoszą 2.600.000zł. Zmniejsza się różnica między dochodami bieżącymi 

a wydatkami bieżącymi o 23.998zł do kwoty 1.088.131,74zł. 

Uchwała została przyjęta 12 głosami. Stanowi załącznik do do protokołu.  Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

j) w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/232/2014 z dnia 5 listopada 2014r. w 

sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Augustów pn. ,,Pomoc 

gminy w zakresie dożywiania'' na lata 2014-2020.  /02:06:33/ 

Tomasz Tomaszewski – Kierownik GOPS – omówił uchwałę.  

Uchwała została przyjęta 12 głosami. Stanowi załącznik do protokołu.  Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. pkt.7.   

Sprawy różne.  /02:08:47/ 

Marek Mikołajczyk – Radny Gminy podjął temat odnośnie szerokopasmowego 

internetu. Mieszkańcy są bardzo zbulwersowani, że są stawiane słupy, że byłoby 

lepiej aby ich nie było.  

Tomasz Basałaj – Sołtys wsi Jabłońskie zwrócił uwagę na problem rodzajów 

znaków. Prosił aby wyjaśnić czego i kogo te znaki dotyczą. Są to znaki dotyczące 

tonażu.  

Arkadiusz Roszkowski – Radny Gminy /02:15:25/ poprosił o znaki dojazdowe do 

Glinisk od strony Obuchowizny i Świderka. 

Pan Tadeusz Wierzbicki – Dyrektor ZOES /02:16:05/ powiedział, że w szkołach 

jest sprzęt, a nie ma dostępu do internetu. Powiedział również, że mimo strajków   

nauczycieli, egzaminy odbędą się.  

Pan Zbigniew Buksiński – Wójt Gminy /02:33:35/ powiedział, że firma Idelan, która 

wygrała przetarg na podłączenie szkół do internetu buduje własną sieć. Nie chce 

korzystać z urządzeń już istniejących, ponieważ są to koszty. Mieszkańcom jest 



 

taniej podłączyć się ze słupa. Jeśli chodzi o znaki to każdy zarządca ma obowiązek 

oznakowania dróg.  

Ad. pkt. 8.  

Oświadczenia radnych i sołtysów. 

Brak 

Ad. pkt. 9.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty 12 głosami. Stanowi załącznik do 

protokołu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. pkt.10.  

Zamknięcie obrad Rady Gminy. 

Obrady zamknął Przewodniczący Rady ok. godz. 12:45 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

     Zdzisław Chmielewski  
Protokołowała: 

 

Katarzyna Zyskowska 


